
De vraag hoe digitale connectiviteit beter kan, gaat voorbij aan wat ik wil.

Ik wil helemaal geen 5G. Geen Wifi in de trein, mijn huis of de openbare ruimte. Ik ben er letterlijk 
en figuurlijk ziek van. Ik wil een wifi vrij zone / wijk, wettelijke verplichtingen woningen stralingsbrij 
te bouwen en te maken. Voor mij is straling het nieuwe asbest. Ik wil geen slimme meter, ik wil 
geen stralende domotica of lantaarnpalen. Helemaal niet. Internet via de kabel werkt prima, en Lifi 
lijkt een beter alternatief. I wil dat de overheid gedupeerden, die moeten verhuizen om straling te 
ontwijken compenseert, woningen op koopt. U mag beginnen met de mijne!

Ik begrijp, dat bij de consultatie als bij de rondetafelsessies, de gezondheidsaspecten niet aan de 
orde zijn geweest. Ik verzoek u de uitrol van 5G te stoppen en meer onderzoek te doen. 
Gezondheid is belangrijker dan economische groei. 

Het blootstellingslimiet in Nederland is schrikbarend hoog. De Raad van Europa heeft in 2011 al 
opgeroepen een norm van 100 micro Watt/m2 vast te stellen. In Nederland hanteren wij de norm 
van 10 miljoen micro Watt/m2. Waanzin!

Een uitrol van 5G brengt een wildgroei aan antennes om de 25 m. Straling door meerdere 
zendmasten enz in de omgeving overlapt en stapelt op, en daar wordt in de huidige normen geen 
rekening mee gehouden. De stralingsdichtheid gaat flink stijgen, maar de gevolgen voor de 
volksgezondheid zijn onbekend. 

Uit sommige wetenschappelijke onderzoeken blijkt, dat er een verband is tussen straling en 
hersentumoren, Alzheimer en onvruchtbaarheid bij mannen. In 2017 heeft een groep van 186 
wetenschappers uit 36 landen in een dringend appèl de Europese Unie gewaarschuwd voor de 
gevaren van 5G. Zij vragen de EU om zoveel mogelijk gebruik te maken van bedrade digitale 
netwerken en te stoppen met 5G totdat onafhankelijk is vastgesteld dat dit niet schadelijk is. De 
wetenschappers dringen er bij de EU op aan Resolutie 1815 van de Raad van Europa te 
respecteren. (hierin roept de Raad op een blootstellingslimiet te hanteren die 100.000 maal lager is 
dan de huidige in Nederland gehanteerde norm).

Ondanks deze ernstige waarschuwing van wetenschappers is staatssecretaris Mona Keijzer van 
Economische Zaken toch stellig van plan in 2020 een landelijk 5G-netwerk uit te rollen. Ik wil dat 
de gezondheid van de bevolking voorop wordt gesteld, en niet de belangen van de industrie.

Stop de veiling en uitrol van 5G tot de gezondheidsrisico’s in kaart zijn gebracht; dna-schade, 
mentale, emotionele en fysieke beïnvloeding, privacy issues. Tot er beperkingen zijn opgelegd aan 
het plaatsen van zendmasten; landelijke limieten zijn ingesteld, helder is wie verantwoordelijk is 
voor de kosten voor de ontstane fysieke, mentale schade, en de gevolgen daarvan voor 
huisvesting, werk en mogelijke aanpassingen om het leven dragelijk te maken. Wifi vrije wijken zijn 
om degenen, een alternatief te bieden die ziek worden van straling. Woningen van mensen, die 
moeten vluchten door de straling, voor een reële prijs door de overheid worden gekocht. Een 
landelijk meldpunt is voor mensen die last hebben van straling.
 
Met vriendelijke groet, 

Cosima Scheuten


